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V této těžké době, kdy se všichni upínáme, že po Velikonočním pondělí 13. dubna 2020 se
normální život alespoň trochu začne rozbíhat je vhodné zrekapitulovat některé komunální
události. Nejprve tedy jsme všichni zaraženi, že na webu města Kosmonosy není vůbec nic k
chodu v jaké podobě úřad funguje v této době. Na webu visí bezvýznamná opsaná sdělení …
že na veřejnosti se nesmí shromažďovat více než dva lidé apod. Mohlo by tam průběžně viset
alespoň, jako vedle v Ml. Boleslavi - https://www.mb-net.cz/index.asp  , že úřední hodiny jsou
pro velmi neodkladné věci např. od 08:00 do 11:00. My zastupitelé bychom mohli dostat
informaci, že rada pracuje průběžně nadále, atd. A to zejména z toho důvodu, že plánované
jednání zastupitelstva na den 25. 3. 20 bylo zrušeno. V této mimořádné době, se pozná
akceschopnost úřadu a garnitury, kterou si občané navolili.

  

A pár slov k jednáním MZ 26. 2. 20. Z tohoto jednání je kupodivu vcelku dobrý zvukový záznam,
který doporučuji si poslechnout. Jednání zastupitelstva dominovala rezignace starosty Ing.
Jiřího Müllera. Řada zastupitelů se o tomto plánovaném bodu jednání dozvěděla až v 17:55,
kdy na stole ležela písemná rezignace starosty. V úvodu jednání ing. J. Müller zrekapituloval
své 5-ti leté období ve funkci starosty. Nebudu zde jeho slova rozebírat, ale během cca 10 min.
jsme slyšeli pouze řadu komunálně politických klišé, děkování kdekomu, ujistil nás, že
rezignovat na mandát zastupitele nehodlá, a že předpokládá se mezi zastupiteli v červnu objevit
a po deseti minutách z jednání zastupitelstva odešel. Od 48 min. záznamu si můžete
poslechnout volbu nového starosty města. A tam jsem se na stará kolena v komunální politice
dozvěděl, jaká je funkce starosty města… že se jedná pouze o jakousi reprezentaci, starosta
neznamená vůbec nic, rozhodující je zásadně rada města (opakováno několikrát). Všechno to
bylo ventilováno, aby mohl být zvolen jako neuvolněný starosta za cca 40 tis. měsíčně
PharmDr. E. Masarčík. Zazněly obligátní floskule, že tajemníka nepotřebujeme, že by nás stál 1
mil. Kč. ročně (Dr. Lad. Řípa), atd. A nakonec jsem se dozvěděl vyjeveně od dr. Lad. Řípy, že v
Ml. Boleslavi také dělá MUDr. Nwelati primátora - jako neuvolněný primátor, že vždy záleží na
týmu, který má kolem sebe (moje pozn., že to jsou asi ti čtyři náměstci primátora - kdysi stačili
dva, a to vč. Robina Povšíka, který ještě k tomu dělá politického náměstka Min. práce a soc.
věcí ČR). Následovaly tanečky kolem hlasování, kde bylo požadováno veřejné a protokolární
hlasování, atd. A dále proběhla diskuse dalších zastupitelů… doporučuji si poslechnout. Z
přítomných zastupitelů volby neuvolněného starosty byli dva proti, V. Baboráková z ANO se
zdržela. Zajímavé bylo sledovat další dva zastupitele za ANO, jak se rozhlíželi bojácně kolem
sebe a pomaloučku zvedli ruku pro. Zmiňuju to proto, že v následující volbě člena rady města
byl zvolen Ing. Josef Zedník z ODS, (kt
erý nastoupil do mandátu zastupitele, když MUDr.Studničná ač ve volbách 2018 zvolena, ani do
mandátu nenastoupila) 
a byli jsme ubezpečeni Ing. P. Janečkem, že koaliční smlouva trvá. Takže ANO velmi utřelo
nos, nemá ani člena v radě města. Smutný to konec této čtyřky pod vedením Ing. J. Müllera.
Zásadní skutečnost, že Kosmonosy mají neuvolněného starostu, neuvedl ani redaktor
Kosmonoského zpravodaje p. Ježek - asi věděl, co se sluší a patří v dané situaci psát. Co je
však zarážející, že to není ani uvedeno ani na oficiálním webu města Kosmonosy, takže web
Naše Kosmonosy musí opět suplovat nedostatečné informování občanů města Kosmonos.
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A k událostem kolem koronaviru by se dalo napsat několik stran. Každý z nás má jistě situaci
nějak zdrojovanou. Je děsivé sledovat, jak probíhá zadlužování - rozprodej států u soukromých
bank. A jak se velmi pravděpodobně zhroutí trh s papírovým zlatem na Comexu v New Yorku.
Dá se rovněž předpokládat, že krajské volby na podzim už budou v elektronické formě, a
následně tam bude zařazena možnost jít k volbám i pro šestnáctileté…. a s oběma
skutečnostmi mám zásadní problém. A nakonec zmíním vystupování člena TOP 09 z MO
Kosmonosy, poslance Mir. Kalouska, který má jasno, kde ten virus vznikl a kdo ho poslal do
světa. Žádá nás, abychom tomu COVID – 19 …říkali pravdivě a srozumitelně Čínská chřipka,
aby na to dějiny nezapomněly  – viz https://ww
w.idnes.cz/zpravy/domaci/kalousek-kritika-cinska-chripka-jurecka-rakusan.A200321_132301_d
omaci_zaz
.

  

Věřím, že se na příštím jednání zastupitelstva, které bude 29. 4. 2020 v celkovém počtu
alespoň 30 přítomných sejdeme.

  

Ing. Karel Blecha, zastupitel města Kosmonosy
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